
Potrebna je večja kontinuiteta
Po dveh pogovorih z mandatarjem in po skupnem

sestanku z ostalimi strankami, smo Pristavca pisno sezna-
nili z naslednjimi dejstvi in stališči.

Občinski izvršni svet se ne »menja« zaradi slabega dela
oziroma izglasovane nezaupnice, lemveč zaradi odstopa
dosedanjega predsednika, ki je odšel na drugo delovno
mesto. Poslanci so celo s sklepom skupščine predlagali
gospoda Valentinčiča za nagrado občine in s tem njemu
in izvršnemu svetu, ki ga je vodil, izrazili priznanje za
dosedanje delo. Zato obtinski odbor LDS podpira do-
sednajo sestavo izvšrnega sveta, oziroma se strinjamo
samo z nujnimi kadrovskimi dopolnitvami.

Zaradi kratkega mandata smo mnenja, da je potrebna
veija kontinuiteta kot jo predlaga mandatar, saj domne-
vamo, da večina njegovih kandidatov ni seznanjena z vse-
bino bodočega dela, čeprav jih ne poznamo in bi za
»uvajanje« izgubili preveč časa. Prav tako nam tudi ni bil
jasen njegov program in bodoča resorska sestava. Sma-
tramo, da je pri Pnstavčevem predlogu premalo upošte-
vana strokovnost, prevct pa razni dmgi interesi. Irvršni
srel pač ne more biti mala šoia za morebitne bodoie
žnpane predvidenih novib občin.

Prav tako po vseh dosednjih pogovorih z mandatarjem
ni bil upoštevan noben naš predlog, niti ni obveljal en
sam dogovor. Pri vsem skupaj pa ni bilo čutiti tudi
nobene vsebinske niti kadrovske odloinosti oziroma od-
ločenosti, ki jo po našem mnenju kandidat za pomembno
funkcijo mora imeti.

Ker na vse navedeno s strani mandatarja ni bilo nobe-
nega, niti telefonskega odziva, smo sklenili, da lahko na
ignoriranje odgovorimo samo z ignoriranjem.

Pri vsem tem pa trditev, da zaviramo oziroma onemo-
gočamo delo skupičine tudi približno ne drži. Izvršni svet
ie naprej odgovorno deluje v popolni sestavi. Poslanci
LDS pa se bomo udeleževali vseh skupičinskih sej, na
katerih se bo obravnavalo tekoče delo. Odprti smo za vse
konstruktivne rešitve in upamo, da se bomo čimprej
dogovorili.
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